



Referat fra OSK-møde torsdag den 7.8.2014 **Multihuset Skelagervej kl. 18.30.**

Sindsrøbøn og oplæsning af NA's koncepter.
Foretaget og godkendt.

Præsentationsrunde og afbud.
Thomas Formand
Andy Kasserer
Steff H&I Nordjylland

Jakob GSR Stof til eftertanke
Carsten GSR Vi kom til at tro og webmaster
Bjørn GSR Lyset
Michael GSR Basic Blues

Godkendelse af referat.
Godkendt

Godkendelse af dagsorden.
Godkendt

Post til komitéen.
Kontoudskrift udleveret til kassereren og øvrig post omdelt

GSR-rapporter.
Stof til eftertanke: Rapport aflagt. Donerer 800,-
Vi kom til at tro: Rapport aflagt.
Lyset: Rapport aflagt. Donerer 1000,-
Basic Blues: Rapport aflagt.

Tilbage melding fra grupperne.
– Tag stilling til om budgettet for 2014 kan godkendes.
Budgettet godkendt.

- Skal vi stadig afholde servicekonference? Hvad skal den i så fald indeholde?
Geografisk placering – Turnus eller fast sted. (Den bliver afholdt hvert 2. år for
nuværende og områderne byder ind hvis de gerne vil afholde den)

Servicekonferencen er som udgangspunkt en god ide, men Nordjylland mener ikke der
fortsat skal afholdes en i DK grundet den åbenbare manglende interesse fra

medlemmerne og det ringe antal betroede tjenere i RSK, da det vil kræve for store menneskelige og økonomiske ressourcer i forhold til dem vi rammer.

Formand og kasserer udfærdiger OSR-rapport og sender den til RSK.

Valg af betroede tjenere i OSK.

Næstformand, sekretær, OSR og OSS)

Ingen opstillede.

Valg af konventkasserer.

Jakob er blevet valgt udenfor OSK.

Hvordan organiserer vi OI-udvalget?

Da der ikke er nogen formand for OI som helhed, må vi opfordre de folk som står for det praktiske arbejde (Helpline, H&I og Web) at møde op på OSK-møderne og aflægge rapport. Hvis ikke de kan det må de aflægge rapport til formanden for OSK, som så fremlægger for dem. Vi prøver at formanden for OSK minder dem om det inden møderne, da vi ikke har nogen næstformand til at stå for den kontakt. Vi skal egentlig have ændret i retningslinjerne da det er en ændring af hidtidig praksis. Det kigger formand og kasserer på og fremlægger forslag til ændring på et senere møde.

Kassererens rapport.

Hovedkonto: 14095,59,-

Litteratur: 8792,32,-

Kontantbeholdning: 3378,-

Konvent: Overgivet til konventkomitéen.

Spørgsmål om OI-regnskab for 2013. Kassereren tager kontakt til tidligere kasserer i OI og prøver at få det af ham.

Spørgsmål om revision af årsregnskab for 2013. Det har de involverede glemt. De tager sig sammen og får det gjort. (Thomas, Andy og Kim)

Næstformand orienterer og rapport fra underudvalg.

Web: Ny RSK-hjemmeside er ved at være oppe og køre. Den forventes klar i midten af september. Flere NA-domæner samles under ét for at spare penge:

www.nadanmark.dk

H&I: Kører godt og der kommer løbende nye med. Udvalget er blevet kontaktet af Kragsskovhede som gerne vil have et H&I møde. Det arbejder udvalget hen imod stille og roligt, bla. med at få afholdt en præsentation af NA for personalet. Der er stadig møder på Retspsykiatrisk i Aalborg. Der skal følges op med en præsentation da der løbende sker udskiftning af personalet. Mødet på Svenstrupgård kører ikke så godt. Der har ikke været nogle fremmødte de sidste 2 gange, men vi er der, så de har muligheden. Misbrugscentret i Thisted bruger H&I til at komme og informere deres klienter om NA.

Litteratur: Kører stille og roligt. Vi overfører 3000,- til OSK's hovedkonto.

OSR orienterer.

Ingen rapport og ingen OSR.

Hvad skal med til RSK?

Der bliver mail'et en OSR-rapport fra formand og kasserer.

Eventuelt.

Stempler og stempelordning:

Kriminalforsorgen sender ind imellem indsatte på udgang til NA-møder og i den forbindelse har vi fået fremstillet 3 stempler som de indsatte skal have på en seddel. Brønderslev har fået 1 af dem. Steff efterlyser de 2 andre, hvor et af dem skal til Frederikshavn, da det ligger tæt på fængslet, ligesom Brønderslev. Steff prøver at lave detektivarbejde omkring sagen.

Skift af bank:

Kassereren har talt med Spar Nord om at skifte til dem.

Vi vedtager at Formand (Thomas Kjellin) og kasserer (Andy O. Hansen) kontakter Spar Nord og får flyttet over til dem. Foreløbig bliver det de 2 som bliver underskrivere, når der skal have penge og på sigt håber vi at få en 3. person med i bestyrelsen, som så også skal være medunderskriver.

Netbank skal oprettes kun med "Kig" Ikke med mulighed for at have og overføre.

Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne?

Der er denne gang ikke noget som skal diskuteres i grupperne, men...

Der mangler folk til service i OSK. Vi mangler:

Sekretær, næstformand, OSR og OSS. Stiller jeres gruppe nogen op?

Runde om hvordan mødet er gået

Foretaget

Sindsrobøn

Afholdt

Dagsorden til næste møde

4. september 2014. Kl. 18.30 i Multihuset Skelagervej.

Sindsrobøn og oplæsning af NA's koncepter.

Præsentationsrunde og afbud.

Godkendelse af referat.

Godkendelse af dagsorden.

Post til komitéen.GSR-rapporter.

Tilbage melding fra grupperne.

Valg af betroede tjenere i OSK.

Kassererens rapport.

Næstformand orienterer og rapport fra underudvalg.

OSR orienterer.

Hvad skal med til RSK?

Eventuelt.

Hvad skal GSR'erne have med ud i grupperne?

Runde om hvordan mødet er gået

Sindsrobøn